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REFERAT  
Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 24. april 2024 kl. 16:00-18:30 
 

Deltagere:  

• Jeanne Rank Schelde, formand 

• Jakob Dahl, næstformand Afbud 

• Diddan Karstensen, bestyrelsesmedlem 

• Julie Kirskov, bestyrelsesmedlem Afbud 

• Susanne Nielsen, bestyrelsesmedlem 
 

• Christina Leer, medarbejder repræsentant 

• Anne K. Steffensen, medarbejderrepræsentant 

• Jakob Skytte, ledelsesrepræsentant 

• Hanne Munk, ledelsesrepræsentant, sekretær 

• Nicolai Munch Eriksen, 9Y, formand og Victoria Kirkedal 
Danielsen, 9.Y, næstformand. Elevrepræsentanter. 

Afbud 

Indhold  Forberedelse 

 
1. Velkomst og rammesætning 

10 minutter 

Formanden bød velkommen. 
Der er 2.5 time afsat til mødet. 

 



 

 

2. Informationer fra 
▪ Formand 
▪ Skoleledelse 
▪ Elevråd 
▪ Øvrige 

15 minutter 

Hanne fortalte at der er inskrevet 49 
elever til kommenede skoleår. 
Dette er dejligt. Der skal være 22 for at 
være rentabelt med en klasse. 
Der er visiteret 3 til specialklasse. 1 til 
start på Skagen skole og en til start på 
Skagen skole. 
Der bliver lige nu set på Kommunens 
specialtilbud. Dette bliver varetaget af 
et eksternt konsulentbureau. De ser 
også på almenområdet. 
Frederikshavn har indgået et 
samarbejde eud omkring 8 og 9 klasse. 
Dette tilbud bliver placeret på 
Nordstjerneskolen. 
 
Der har været 2 opsigelser. Den ene 
erstattes af en overflytning fra 
Bangsbostrand. 
Der er en 0.8 stilling ledig i S klassen. 
 
Vi er i gang med skoleårets 
planlægning. Dansk og matematik er 
på plads. 
Elevrådet har holdt møde siden sidst. 
Der blev vendt at der er beskidt på 
skolen. Specielt i overbygningen. 
Der blev talt om at der skulle være en 
rengøringstime hvor de enkelte klasser 
kunne gøre rent i egne klasser. 
Nicolai og Victoria har været til møde 
omkring unges fritidsliv. Begge kom på 

 



tv-2. Der blev talt om at der ikke sker 
så meget i Skagen. 
Christina fortalte at der er faguge 
omkring læsning i uge 20. 
Der er nedsat et udvalg der organiserer 
ugen. Der er åbent hus om torsdagen. 
 
 

 

3. Evaluering af Børne- Unge 
Udvalgets besøg 8/2-24. 
15 minutter 

Susanne fortalte at BUU var glade for 
besøget og havde et fint udbytte af 
arrangementet. 
Der kunne ønskes en opfølgning 
tilbagemelding på hvad udvalget havde 
fået ud af besøgene. 
Det blev diskuteret om man 
kunne/skal invitere BUU på besøg en 
anden gang. 
 
 

 

 

4. Færdiggørelse af Princip for 
Skole-hjem-samarbejdet 
10 minutter 

Princippet blev vedtaget.  

 

5. Forældrerepræsentanter i 
skolebestyrelsen. Jeanne 
stopper ved skoleårets udgang.  
Drøftelse af den videre proces.  
15 minutter.  

Hanne fortæller at der skal holdes 
tillægsvalg til bestyrelsen. 
Der blev diskuteret hvordan man 
kunne finde nye kandidater til 
skolebestyrelsen.  
Udmelding på aula til alle forældre 
omkring opfordring til at melde sig til 
skolebestyrelsen. 

 



Medlemmerne af skolebestyrelsen 
opfordres til at tale med evt. 
kandidater. 

 

6. Godkendelse af Budget.  
HM fremlægger på mødet 
15 minutter 

Hanne fremlagde skolens budget. 
Budgettet blev vedtaget 

 

 

7. Orientering om kommende 
skoleårs timefordelingsplan 
HM fremlægger, herefter 
drøftelse 
20 minutter 

Jakob fremlagde planen for 
timeforbruget for skoleåret 24/25. 
 

 

 

8. Den nye aftale for skoleområdet.  
HM kommer med kort oplæg. 
Herefter plads til kommentarer 
20 minutter 

Hanne gennemgik planen. 
Der er vedhæftet en plan over dette. 
 

 

 

9. Der er Åbent Hus torsdag i uge 
20 (16/5) i forbindelse med 
faguge. Skal skolebestyrelsen 
have en rolle der? 
10 minutter  

Der blev diskuteret om 
opstillingsmødet kunne ligge samme 
dag. Bestyrelsen sørger for slik/bolsjer. 
Vi aftaler med Vivi omkring salg kage 
sodavand etc. Diddan repræsenterer 
bestyrelsen i kantineområdet med 
planche eller lignende.   

 

 

10. Princip for vikardækning 
Eksempler vedlagt. 
20 minutter.  

Vedtaget  
Bilag vedlagt. 

Læs bilag 

 

11. Princip for lejrskoler Skolens princip for lejrskole skal følges 
af alle. 
 
 

 



Eventuelt: 

Susanne fortalte omkring samarbejde med skolen. Susanne luftede ideen omkring hvordan erhvervslivet kunne støtte skolen økonomisk. 
Der skal undersøges om dette er muligt. 

 


